
RØMSKOG KOMMUNE 
 
 

 
P R O T O K O L L 

fra 
formannskapsmøte 

 
 
 
Formannskapet holdt møte på Kommunehuset 24.01.11. 
Alle faste medlemmer møtte, bortsett fra Kari Pettersen, som hadde forfall. 
Roar Karlsen møtte som varamedlem. 
Rådmann Anne Kirsti Johnsen Boutera møtte som sekretær. 
Roar Karlsen og Bjørn Erik Lauritzen godkjenner og underskriver protokollen sammen med 
ordføreren. 
 
 
Til behandling: 
 
 
F-SAK 01/11  REFERATSAKER 
 
   Vedtak: 

Tilleggsreferat lagt fram i møtet: 
Takkebrev fra Frelsesarmeen for gave på kr. 2.000,-. 
Samtlige referater ble tatt til orientering. 
 

 
F-SAK 02/11  ØKNING AV FESTEAVGIFT 
 
   Formannskapets behandling: 

Rådmannens forslag til innstilling vedtas med følgende tillegg: 
…, deretter med kr. 5 pr. år i økonomiplan for 2011 – 2014. 

 
Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
Festeavgiften økes fra kr. 100,- til kr. 125,- i 2011, deretter med kr. 5 
pr. år i økonomiplan for 2011 – 2014. 

 
 
F-SAK 03/11  FULLFØRING AV BYGDEBOK FOR RØMSKOG 
 
   Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Det bevilges kr 135.000 fra Bygdebokfondet til fullføring av Bygdebok 
for Rømskog. 
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F-SAK 04/11  VALGSTYRE FOR KOMMUNE- OG FYLKESTINGSVALGET  
   2011 
 
   Formannskapets innstilling til kommunestyret:   

Til valgstyre for Kommune- og Fylkestingsvalget 2011 velges: 
Formannskapet 
 
Varamedlemmer til valgstyret: Formannskapets varamedlemmer 
Som valgstyrets leder velges:  Ordføreren 
Som valgstyrets nestleder velges: Varaordføreren 

 
EVENTUELT: 
 
Informasjon fra rådmannen: 

- Brev er sendt til Fortum vedr. Rømskogs fremtidige strømbehov 
- Leder av Kommunalkomiteen Heiki Holmås (SV) besøkte Rømskog 7.1.11 
- Østfoldforskning har fått anbudet på felles kommuneplanprosess for 

Grensekommunene 
- Grensekommunene vurderer felles IK barneverntjeneste 
- Fylkesmannen fører tilsyn med Rømskog som barnehagemyndighet i uke 7 
- Planforum i Sarpsborg 1.2.11 
- bedrekommune.no vurderes ifht brukerundersøkelser og medarbeiderundersøkelser 
- Telenor holder informasjonsmøte om bruk av grønn anleggsteknikk ved 

fiberutbyggingen i IØ 2.2.11 på Mysen 
- Oversikt over status på 2010-vedtakene rapporteres til Kommunestyret 

 
Informasjon fra ordfører: 

- Haldenkanalsamarbeidet 
- Placementarbeidet fortsetter uten medfinansiering 
- Deltar på Velferdskonferanse på Stortinget 
- Deltar på Bussmøte 26.01.11 
- Forespørsel om besøk til vennskapskommunen i Latvia for politikerne 
- Ahus inviterer til dannelse av nettverksforum Nedre Romerike  
- Henvendelse fra Rømskog Næringseiendom til Rømskog Næringsselskap tas med til 

Arbeidsgruppa for butikk på Rømskog 
 
Møtet hevet. 
 
Rømskog, 25.01.11 

 
Nils Nilssen 

ordfører 
 
 
 

Protokollen er godkjent. 
…………………………………..              ………………………………………. 

  Roar Karlsen    Bjørn Erik Lauritzen 


